
1

VOOR EEN 
GOEDE MORGEN!

stem SGP!



VOOR EEN GOEDE MORGEN!  |  Verkiezingsprogramma in begrijpelijke taal 2026 - 20302 3

Fijn dat u deze folder leest. Een folder 
over de SGP en de gemeenteraadsver-
kiezingen. Bij leven en welzijn 18 maart 
mag u weer stemmen. Eén van de par-
tijen waarop u kunt stemmen is de SGP. 
	
De titel van deze folder is: Voor een 
goede morgen. De SGP vertelt in deze 
folder wat belangrijk is voor vandaag en 
morgen. Keuzes die we vandaag maken 
hebben gevolgen voor morgen.

In deze folder kunt u meer lezen over 
de plannen van de SGP. U kunt lezen 

hoe de SGP vindt dat de gemeente  
bestuurd moet worden. 

Op de achterkant van deze folder staat 
de lijst met SGP-kandidaten op wie u 
kunt stemmen. Deze lijst bevat perso-
nen uit elk dorp in Twenterand.
Stem 18 maart SGP.

Wanneer er vragen zijn kunt u ons bellen 
of een e-mail sturen. Op de achterkant 
van deze folder vindt u onze contact-
gegevens. We beantwoorden de vragen 
graag.

Beste inwoner,

Jan Jonker

Raadslid SGP Twenterand

Met vriendelijke groet,
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Zondagsrust

De zondag is voor christenen de 
rustdag, die bedoeld is om God te 
dienen. Daarom is de SGP tegen 
evenementen en winkelopenstelling 
op zondag. Ook horeca dient op 

zondag gesloten te zijn. Een dag rust 
in de week is voor iedereen goed. De 
SGP gunt ook ondernemers en hun 
medewerkers een dag rust.  

Onderdak voor mensen in nood 

In Nederland zijn veel vluchtelingen. De 
Bijbel leert ons om gastvrij te zijn voor 
vluchtelingen in werkelijke nood. 

Ook in onze gemeente willen we ruimte 
bieden aan vluchtelingen. Twenterand 
kan niet iedereen een plek geven. 

De taak van de gemeente  

De gemeente regelt veel voor 
inwoners, bedrijven en winkels.
Iedereen wil fijn wonen, werken en 
leuke dingen doen, zoals fietsen, 
wandelen, zwemmen of voetballen. 
Het is fijn wanneer je dat dichtbij kunt 
doen. 

De gemeente heeft nog meer taken. 
Denk bijvoorbeeld aan het zorgen voor 
goede schoolgebouwen of het geven 
van toestemming voor het bouwen van 
een huis. Hiervoor maakt de gemeente 
regels.  

De SGP vindt het belangrijk dat de 
gemeente inwoners en ondernemers 
helpt oplossingen te vinden voor hun 
problemen. Regels moeten duidelijk 
en begrijpelijk zijn voor inwoners en 
ondernemers.

De SGP wil de lasten voor de inwoners 
en bedrijven zo laag mogelijk houden. 
Het is daarom nodig dat de gemeente 
goed nadenkt waar het geld aan wordt 
uitgegeven, zodat de kosten voor de 
inwoners niet omhoog gaan. 

De SGP

De SGP is een christelijke partij 
met de Bijbel als basis van ons 
handelen. 

Onze opdracht is God lief te 
hebben boven alles en onze naaste 
als onszelf. 

• 	 De SGP vindt het belangrijk  
	 dat we goed en eerlijk met 		
	 elkaar omgaan. 
• 	 De SGP is voorstander van een 	
	 vloekverbod.
• 	 De SGP staat voor trouw zijn 	
	 aan elkaar.

ZONDAGSRUST IS BELANGRIJK EN 
GOED VOOR IEDEREEN
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Een veilige gemeente

De SGP vindt het belangrijk dat 
iedereen zich veilig voelt. Veiligheid 
gaat over veel dingen. Kinderen 
moeten veilig naar school kunnen 
fietsen. In het verkeer gaan we 
vriendelijk met elkaar om. 

De politie moet zichtbaar zijn in 
Twenterand. Alcohol en drugs horen 
niet op straat. Ook geeft de gemeente 
voorlichting over de gevaren van 

alcohol en drugs. Coffeeshops zijn 
verboden. 

•	 De politie moet extra letten op  
	 leegstaande panden in de  
	 gemeente.
•	 De gemeente en politie moet  
	 optreden tegen overlast.
•	 Er moet extra aandacht zijn om  
	 zelfdoding te voorkomen..
 

Wonen en omgeving

De SGP wil dat iedereen goed kan 
wonen en leven. De gemeente moet 
zorgen dat er genoeg ruimte is 
om huizen te bouwen in elk dorp. 
Ook moeten er genoeg betaalbare 
huurwoningen zijn. In elk dorp wil de 
SGP een goed centrum. 

Evenementen mogen geen overlast 
geven voor omwonenden. Dit geldt ook 
voor  tuin- en buurtfeesten. Om fijn te 
kunnen wonen wil de SGP een schone 
buurt. Dat betekent dat de stoepen 

en tuinen van de gemeente schoon en 
netjes zijn. Dus geen hondenpoep. Ook 
moeten er genoeg veilige speelplekken 
zijn voor kinderen.

•	 Belangrijke oude gebouwen moeten 	
	 waar mogelijk blijven bestaan.
•	 Het plaatsen van een  
	 mantelzorgwoning moet zo  
	 makkelijk mogelijk gemaakt worden.  
	 Een mantelzorgwoning is een extra  
	 kleine woning bij een huis voor  
	 iemand die veel zorg nodig heeft. 

Werk

Werken is belangrijk. Het hebben van 
werk is nodig om te kunnen leven. 
Werk zorgt ook voor contact met 
anderen. 

Wie niet kan werken krijgt steun van de 
gemeente. De gemeente helpt mensen 
die geen werk hebben om werk te 
vinden. 

•	 De gemeente moet er voor zorgen 	
	 dat begraven voor altijd mogelijk 	
	 moet zijn. En dat begraven 		
	 wel betaalbaar moet blijven.
•	 Ambtelijke informatie moet in  
	 begrijpelijke tekst richting de 		
	 inwoners gegeven worden.

•	 Bewoners moeten bij het begin  
	 van een nieuw plan betrokken  
	 worden. Bewoners kunnen dan hun  
	 wensen vertellen. 
•	 Klachten moeten snel beantwoord  
	 worden.

VOOR EEN GOEDE MORGEN 
VOOR DE BOER
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Voor genoeg banen zijn ondernemers 
en winkeliers nodig. Zij zorgen voor 
werk. Daarom vindt de SGP dat de 
gemeente goed voor bedrijven en 
winkeliers moet zijn.

 

•	 De gemeente moet zorgen dat  
	 er genoeg ruimte is voor nieuwe  
	 bedrijven.
•	 Bestaande bedrijven moeten  
	 kunnen groeien. 
•	 De gemeente moet vaker op  
	 bezoek gaan bij bedrijven.

Landbouw

In Twenterand hebben we gelukkig 
nog boeren en daar moeten we zuinig 
op zijn. De boeren zijn belangrijk 
voor ons eten. Boeren onderhouden 
een groot deel van ons landschap. 
Voor boeren moet het mogelijk zijn 
om ook op andere manieren geld te 
verdienen. Denk bijvoorbeeld aan een 
zorgboerderij of boerderijcamping.

De SGP vindt dat de boeren moeten 
kunnen blijven boeren, ook in de 
toekomst. 

•	 Alle kinderen op de basisschool  
	 moeten een boerderij bezoeken.

Verkeer en vervoer

De gemeente moet zorgen dat winkels 
en bedrijven goed te bereiken zijn. 
Voor mensen die geen auto hebben is 
het belangrijk dat er genoeg openbaar 
vervoer is. De SGP wil het station 
in Geerdijk terug. Is er geen bus? 
Dan zoekt de gemeente een andere 
oplossing. Denk bijvoorbeeld aan een 
buurtbus. 

De SGP wil genoeg veilige fiets- en 
wandelpaden. Gevaarlijke wegen 
moeten veiliger worden gemaakt. Ook 
scholen moeten goed te bereiken zijn. 
Boeren moeten met hun grote trekkers 
naar hun land kunnen. Dat moet wel 
veilig zijn voor iedereen.  
 

De volgende kruisingen moeten veiliger 
worden:
	 o	 Westeinde/Krijgerstraat -  
		  Jumbo Vriezenveen
	 o	 Tonnendijk/Brug – Expert  
		  Vroomshoop
•	 Voor fietsers en voetgangers moet  
	 er een nieuwe verbinding komen  
	 over de N36 tussen  
	 bedrijvenparken Almeloseweg en 	
	 Oosterweilanden.
•	 Een winkelcentrum moet per auto  
	 bereikbaar blijven. Dit is belangrijk  
	 voor mensen met een beperking.
•	 De SGP wil veilige oversteek- 
	 plaatsen. Zebrapaden moeten 	
	 goed verlicht worden.

BEREIKBAARHEID VOOR IEDEREEN
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Natuur en milieu

De SGP vindt dat we goed moeten 
zorgen voor de natuur. Een schone 
omgeving is belangrijk om gezond te 
kunnen leven. Mensen en bedrijven 
verbruiken veel gas, water en stroom. 
Ook hebben zij veel afval.
Om dit te verminderen moeten we 
zuiniger omgaan met gas, water en 
stroom.
•	 De gemeente geeft mensen  
	 informatie over het isoleren van hun  
	 woning. 
•	 Verspilling moeten we tegengaan.
•	 Oud papier inzameling door  
	 verenigingen, scholen en kerken  
	 blijft mogelijk.

•	 Windmolens mogen niet voor  
	 overlast zorgen. 
•	 Zonnepanelen zijn prima, maar dan  
	 op wel op het dak.
•	 De natuur moet open blijven voor  
	 wandelaars.
•	 De gemeente moet praten met  
	 boeren over middelen die  
	 gewassen beschermen. Gewassen  
	 zijn bijvoorbeeld aardappels, maïs  
	 of lelies.
•	 In onze gemeente willen wij geen 	
	 wolven.

Gezondheid en Zorg 

De gemeente helpt mensen die zorg 
nodig hebben. Bijvoorbeeld door een 
rolstoel te regelen of hulp te bieden bij 
het huishouden. De gemeente zorgt 
dat er taalles of hulp bij het werken 
met een computer of mobiele telefoon 
is. Daarom is het belangrijk dat de 
bibliotheken blijven in onze gemeente. 
De gemeente geeft informatie over 
de opvoeding. De gemeente helpt 
jongeren die extra steun nodig hebben. 
Kindermishandeling wordt stevig 
aangepakt.

 
 
 

•	 De SGP wil ervoor zorgen dat er  
	 ook in Vroomshoop een  
	 verpleeghuis komt.
•	 De gemeente moet steun bieden  
	 aan mensen die vrijkomen uit de  
	 gevangenis. Zodat zij hun plaats in  
	 het gezin en in de samenleving  
	 weer in kunnen nemen. 
•	 Er moet extra aandacht zijn voor  
	 gezinnen met veel problemen.
•	 Mensen moeten hulp kunnen kiezen  
	 die past bij hun levensovertuiging.

VOOR EEN GOEDE MORGEN  
MET ZORG DICHTBIJ
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Nr.	 Naam			   Woonplaats

1	 J.J. Jonker		  Vriezenveen
2	 M. Bossers		  Vroomshoop
3	 M. Zomer		  Vriezenveen
4	 R. Schippers		  Westerhaar-Vriezenveensewijk
5	 F.H. Berkhoff		  Vriezenveen
6	 R.J. Koppelman		  Vriezenveen
7	 K. Meuleman		  Den Ham
8	 G. Engberts		  Westerhaar-Vriezenveensewijk
9	 M. Hotting		  Geerdijk
10	 E.J.D. Voort		  Den Ham
11	 F.H. Bom		  Vriezenveen
12	 J.G. van der Poel		 Vroomshoop
13	 A. Egas			   Vriezenveen
14	 S. van den Belt		  Vriezenveen
15	 R.J. Schippers		  Westerhaar-Vriezenveensewijk
16	 B. Engberts		  Vriezenveen
17	 J. Kok			   Vriezenveen
18	 D.D.L. Koppelman	 Vriezenveen
19	 G. Dekker		  Westerhaar-Vriezenveensewijk
20	 F.H. Dekker		  Vriezenveen
21	 L.G. Bolier		  Vriezenveen
22	 F. Jonker		  Vriezenveen
23	 H.D. Holland		  Vriezenveen
24	 L.J.A. Verboom		  Vriezenveen
25	 G. Boers		  Vriezenveen
26	 J.J. Schipper		  Vriezenveen

Kandidatenlijst SGP Twenterand

MEER WETEN:

website: www.twenterand.sgp.nl
facebook: SGPTwenterand
X (voorheen twitter): @sgptwenterand


